
1 
 

 

REFERAT  
Generalforsamling 2024 

Jægersborg Boldklub 

tirsdag d. 18. marts 2025, kl. 19.00 
  
  

0. Åbning af Generalforsamlingen 
 

Formand Anders Dupont-Dall bød alle velkommen. Der var fremmøde fra 23 deltagere, heraf fem fra den siddende 

Bestyrelse.  

1. Valg af dirigent 
 

Bestyrelsen foreslog Advokat Lars Berg Dueholm som Dirigent. Lars Berg Dueholm blev valgt pr. akklamation. 

Dirigenten kunne konstatere, at Generalforsamlingen var blevet rettidigt indkaldt og beslutningsdygtig.  

2. Bestyrelsens beretning og godkendelse heraf 
 

Formanden gennemgik Bestyrelsens beretning for et stormomsust 2024. Af hovedpunkter kan nævnes: 
 

Økonomi og strategi 

• Underskud i 2024. 

• Tidligere strategi/satsning gav ikke pote – 2024 = ET UNDERLIGT ÅR. 
 

Sportslige (medlemmer) resultater 

• Vi blev netto færre medlemmer i 2024. Enkelte årgange gik frem, men netto gik det tilbage.  

• Vi har både herre- og damehold i senior, men siden er der huller eller begyndende huller i ungdom. 

• Omvendt har vi enkelte årgange, der er meget store og som giver stort håb for fremtiden. 

• Fortsat en breddeklub, men vi skal ikke være blinde for talentudviklingen, og de muligheder dette giver for 

bredden. 
 

Vi starter på en frisk - Mål for 2025 

• Øget medlemsengagement og inddragelse  

• Styr på økonomien via fokus på nye indtægtsmuligheder og flere medlemmer – herunder særlig satsning på 

pige/kvindefodbold og UNIK. 

• Videreudvikling af ungtrænerprogrammet og fokus på større frivilligt engagement og opbakning til klubben   

• Styrkelse af fødekæden og klar strategi for både bredde og talent.  

• En levende klub, der handler om mennesker, samvær, sammenhold og et sted, der udgør et positivt bidrag til 

barndommmen, ungdommen og voksenlivet i Gentofte og omegn. 
 

Anlæg – klubhus - Nye muligheder 

• Vi fik i 2024 ny kunst. 

• Nye muligheder for at flere aktiviteter samles i selve klubben og klubhuset. 

• Flere stævner. 

• På sigt gøre både dame- og herrekampe til events . 

• Flere klubfester. 

• Flere arrangementer – storskærm mv.  

• Opdatering af klubhuset - som klubbens bankende hjerte – udvikle det sociale liv . 
 

Nye indtægtsmuligheder 

• Styrke sponsorudvalg (ansøgning af fondsmidler mv.). 

• Medlemmer til aktivitetsudvalg. 

• UniSport. 

• FCK-samarbejde. 
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3. Regnskabsaflæggelse 

Lars Holst-Mikkelsen, Kasserer, fremlagde regnskabet for 2024, som trods stort underskud på 304K Kr. blev godkendt.  

Underskuddet tilskrives faldende kontingentindtægt og for højt omkostningsniveau til primært lønninger og udstyr. 

Egenkapitalen er næsten halveret til 445K kr men likviditeten er fastsat fin. 

4. Behandling af indkomne forslag 

Der var ikke indkommet forslag til behandling. 

5. Godkendelse af budget 

Budget 2025 blev godkendt. Der er udarbejdet et konservativt indtægtsbudget og mindre lønninger og mindre 

omkostninger til udstyr men flere penge til aktiviteter på banen og i klubben. Et budget der går lige op.  

6. Fastsættelse af kontingent 

Som foreskrevet af Vedtægterne skal kontingenter følge Forbrugerprisindexet. Stigningen blev godkendt. Undtagen herfra 

er UNIK.  

 

 
 

 

7. Valg af bestyrelsesmedlemmer 
 

7.a Valg af Kasserer 
Lars Holst-mikkelsen var på valg, og modtog genvalg. Lars Holst-mikkelsen blev valgt pr. akklamation for en toårig 

periode frem til primo 2027.   
 

7.b Valg af bestyrelsesmedlemmer 
Mads Fischer var på valg, og ønskede ikke at genopstille. Morten Ebbesen blev valgt pr. akklamation for en toårig 

periode frem til primo 2027. Man takkede Mads for hans store indsats.   
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Rasmus Amdi var på valg, og ønskede ikke at genopstille. Julie Achord blev valgt pr. akklamation for en toårig 

periode frem til primo 2027. Man takkede Rasmus for hans store indsats.   
 

Allan Priess-Poulsen ønskede at udtræde før tid. David Blix blev valgt pr. akklamation for en étårig periode frem til 

primo 2026. Man takkede Allan for hans store indsats.   

 
Niklas Feilberg udtrådte før tid i efteråret 2024, og suppleant Hans Henrik Køster overtog automatisk pladsen. Hans 

Henrik Køster var på valg ifm overtagelse af Niklas Feilbergs resterende valgperiode. Hans Henrik Køster blev valgt 

pr. akklamation for en etårig periode frem til primo 2026.  

 

Thomas Østergaard udtrådte før tid i efteråret 2024, og da suppleanten var taget i brug, blev Thomas’ plads efterladt 

vakant. Jens Wilhardt blev valgt pr. akklamation for en étårig periode frem til primo 2026. 
 

7.c Valg af suppleant(er) 
 

Ingen kandidater meldte sig. Generalforsamlingen vedtog derfor, at Bestyrelsen er bemyndiget til selv at finde og 

påsætte personer til posten som suppleant, og at man samtidigt øgede antallet af suppleanter fra én til to.  

 

8. Valg af revisor 

Birgitte Thygesen var på valg, og ønskede at genopstille. Birgitte Thygesen blev genvalgt pr. akklamation for en ny ét-

årig periode frem til primo 2026. Herefter ser konstellationen af Bestyrelse og Revisor således ud: 

1. Anders Dupont-Dall Formand (2026) 

2. Lars Holst -Mikkelsen  Kasserer (2027) 

3. Morten Ebbesen Ungdomsformand (2027) 

4. Hans Henrik Køster Medlem (2026) 

5. Jens Wilhardt Medlem (2026)  

6. David Blix Medlem (2026)  

7. Julie Have Achord Medlem (2027) 

- Birgitte Thygesen  Revisor (2026) 

   

9. Eventuelt 

Man drøftede flere frivillige til udvalg. Bestyrelsen vil tage en generel drøftelse af udvalgsstrukturen og invitere ny 

medlemmer. Tøjudvalget fik øjeblikkelig tilslutning af Julie Achord + Ida Wilhardt + David Blix + Casper Haugaard. 

Man efterlyste lys på optionsarealerne på den ny K5, hvor 40% af det samlede areal henligger i mørke om vinteren, og 

ikke kan benyttes efter kl. 16. Bestyrelsen meddelte, at man er i dialog med Kommunen på at rette op på lysmanglen. 

Bestyrelsen orienterede om opsætning af bevægelsessensorer på alle baner (inde/ude) mhp. at detektere i hvilket omfang, 

at klubberne benytter deres tildelte tider. Tomme baner/haller kommer til at koste klubberne gebyrer på ca. 500 kr. pr. no-

show. Derfor er det vigtigt, at man melder tilbage til Baneansvarlige, når man har en aflyst tid eller en hverdagskamp på 

udebane, så man kan frigive banen i bookingsystemet CONVENTUS. Kommunen tillader aflysninger i CONVENTUS 

umiddelbart lige op til at tiden skulle have været benyttet.  

Afslutning af generalforsamlingen 

Herpå lukkede Formanden generalforsamlingen med at takke Dirigenten og de fremmødte.  

Generalforsamlingen sluttede ca. kl. 21.15. 

 

 

 

   
Hans Henrik Køster 

Referent 

 Lars Berg Dueholm 

Dirigent 
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